
Conceptverslag van het Op Overeenstemming Gericht Overleg (OOGO) over het 
Huisvestingsplan onderwijs en integrale kindcentra van 16 maart 2023

Aanwezig
Fleur Stip wethouder gemeente Ridderkerk 
Josine Zijlstra BAR-organisatie, onderwijshuisvesting 
Ronald van Dijk BAR-organisatie, onderwijs en kinderopvang 
Steffanie Helmink BAR-organisatie, onderwijs en kinderopvang 
Mark Mees OZHW
Saskia de Lange De Driemaster 
Leo van ’t Spijker Farel College
Yolande de Beer PCPO Barendrecht en Ridderkerk
Jacob Gorter Ds. G.H. Kerstenschool 
Dominique van Vugt RVKO
Milka Barends PIT KO
Eva Klein Yes! Kinderopvang
Maureen van Doorn SKR 
Sandra Vijber Hadassa 
Marieke Dekkers KoersVO

Huisvestingsplan onderwijs en integrale kindcentra 
Het college vraagt de schoolbesturen en kinderopvangorganisaties om hun reactie op dit 
huisvestingsplan. De volgende stap is dat het plan met deze reacties naar het college gaat en
dat het college dit plan vervolgens voorlegt aan de raad (op 25 mei) om het vast te stellen. Er
is door een werkgroep met Meindert Schenk namens PCPO, Ronald Frijhoff namens OZHW 
en Josine Zijlstra de afgelopen 2 jaar gewerkt aan het plan. Ook de andere schoolbesturen en
kinderopvangorganisaties zijn daarbij betrokken. De laatste prognose van 2023 is verwerkt in
het plan. De aanwezigen geven de volgende reacties:

- Marieke Dekkers van KoersVO is blij met extra ruimte voor passend onderwijs in het 
basisonderwijs, maar vraagt ook aandacht voor het inhoudelijk passend onderwijs in het 
voortgezet onderwijs. Hierover gaan gemeente en betrokken partijen gezamenlijk in overleg.
En dit gaat een plek krijgen in de notitie Onderwijs, die in het collegeprogramma staat.

- Maureen van Doorn van SKR spreekt naar aanleiding van het Huisvestingsplan haar zorg uit 
over de huisvesting van kinderopvang nu en in de toekomst. Er zijn nu al wachtlijsten en die 
zullen bij het gratis worden van kinderopvang groter worden. Want er is in Ridderkerk 
nauwelijks ruimte te vinden voor kinderopvanglocaties. En de ruimte bij de scholen is ook 
beperkt. Bij gebiedsontwikkeling zou meer met ruimte voor kinderopvang rekening 
gehouden moeten worden. De hoop is dat het Rijk snel duidelijkheid geeft en ook oog heeft 
voor de praktische problemen die ontstaan bij een grote groei van het aantal kinderen in de 
kinderopvang.



- Leo van ’t Hart van CVO verwacht dat de prognose van het Farel College lager uit zal 
komen. Het Farel College verwacht dat meer Rotterdamse leerlingen in Rotterdam naar 
school zullen gaan, als de nieuwbouw van scholen in Rotterdam-Zuid klaar is. Het is nu niet 
aan te geven wat dit voor het Farel College en Gemini College zal betekenen. Voor de wijken 
Beverwaard en IJsselmonde blijft Ridderkerk makkelijker bereikbaar dan Rotterdam-Zuid.

- Dominique van Vugt van RVKO vraagt naar aanleiding van het Huisvestingsplan naar de 
invloed van armoede op de gewichtenregeling. Zij ziet op school steeds meer armoede. De 
gewichtenregeling loopt altijd wat achter op de huidige situatie, dat kan daarvoor de 
verklaring zijn. 

- Milka Barends van PIT KO geeft aan dat er nu inderdaad geen kinderopvang bij De Burcht is,
maar dat de school wel werkt aan plannen om dit binnenkort aan te bieden.

- Eva Klein van Yes! Kinderopvang spreekt haar waardering uit voor het plan en de energie 
die daarin is gestopt.


